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Styreleders oppsummering 

Styrets sammensetning 
 
Leder: Finn Lunde 

Nestleder: Kåre Anders Orderud 

Kasserer: Elin Sæther Nilsen 

Sekretær: Iris Østbye 

Styremedlemer: Petter-Ole Kirkeby, Anders Krokeide, Espen Myhrer, Kaja Novak, Bjørn 
Fjeldstad, Glenn Øyvind Teig. 

Varamedlemmer: Dag K. Rasmussen, Elisabeth Lien Fjeld. 

Valgkomité: Per Thomas Huth - leder, Johnny Ruud medlem.  
Varamedlemmer: Hege Andersen og Tone Benjaminsen. 

Revisorer: Eidsberg Herred Regnskapslag 

Kontrollkomité: Ståle Ruud – leder, Karl Fredrik Kjeve medlem.   
Varamedlem - Mette Michelet. 

 

Styrets arbeid 

Styremøter  
Det har vært avholdt 6 styremøter i 2024. Det er ført referat fra alle styremøter og sendt 
kopi til kontrollkomite. 

Kontrollkomite 
Kontrollkomite v/ Ståle Rud har ikke deltatt i styremøte i året 2024 men har hatt møte på 
telefon med Finn Lunde leder av styret. Konklusjon fra Ståle Ruud er at styret har 
tilfredsstillende kontroll på kostnader og økonomien til klubben. Se også egen beretning fra 
kontrollkomite. 

Sesong 2024-2025 Trøgstad Sparebank Is-Arena  
Is var klar til bruk i slutten av november som var ca. 3 uker senere enn i 2023. Selv med en 
uvanlig mild vinter har vi hatt is sammenhengende i ca. 3 mnd. 
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Vedlikehold-Drift 
Internkontroll håndbok ny 01.01.2025 
Egenkontroll el-anlegg klubbhus 29.11.2024 
Egenkontroll EL-anlegg maskinhus 18.12.2024 
Årsrapport til styret 02.05-2024 
Årsplan kontroller 02.05-2024 
Rutiner kiosk 06.02-2025.  

Rapporter er oversendt av Kai Fjeld ansvarlig for drift og vedlikehold til Finn Lunde – 
klubbleder/styreleder som har videreformidlet rapporter til styremedlemmer, det er 
referert i styremøte referater. 

Kjøletårn-Maskinhus  
Oppgradering av teknisk anlegg i maskinhuset: Det er opprettet en prosjektgruppe ledet av 
Kai Fjeld for å utarbeide forslag til oppgradering/vedlikehold av de tekniske installasjonene. 
Prosjekt gruppa har levert egen rapport til styret om alternativer.  
Finansiering av prosjektet - ansvarlig Finn Lunde, har sent inn søknad om spillemidler. 

Byggeprosjekt  
Tunell / gang som sammenslutter klubbhuset og skøytehallen er blitt fullført høsten 2024. 
Det gjenstår arbeider med å bekle utvendige plater og fjerne stillas samt noe listing 
innvendig i gangen. 

Økonomi 
Klubben har en ryddig og god økonomi. Styret har fulgt spesielt med på betjening av lån i 
KLP Bank som er den største økonomiske forpliktelse de nærmeste årene. 
  
Endring - ny inntekt: 
I forbindelse med overtagelse og drift av trenings senter, treningsavgift treningssenter var i 
2024 kr. 171.449,-,  
 
Største økonomiske forpliktelse er lån til skøytehall i KLP, låne saldo pr. 31.12.2024 var kr. 
6.813.255,-, nominell rente 5,8%. Sum betalte avdrag 2024 var kr. 194.667,-. 

Avtale om klipping av fotball bane er sagt opp av I.Ø. Kommune 14. januar 2025, årlig 
inntekt netto har vært ca. kr. 30.000,- årlig. 

Styret har fokus på økonomi i alle styremøter hvor dette gjennomgås. Kontrollkomite blir 
informert med kopi av styremøte referat fra alle styremøter. 

Treningssenter  
Klubben overtok driften fra 1. april 2024. Det har vært noen investeringer knyttet til kjøp og 
vedlikehold av treningsapparater i forbindelse med overtagelse av drift. Utvikling i antall 
betalende medlemmer og løpende inntekter har vært positiv, viser til punkt økonomi 
ovenfor og regnskap 2024. 
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Nasjonale-arrangementer  
Klubben har i år vært arrangør av NM-Junior Sprint som ble godt gjennomført og med gode 
tilbakemeldinger fra NSF sine OD og TD. TDs rapport var meget positiv og god, med 
tilleggskommentar om at Båstad er klare for større oppgaver. 

Båstad 10.000m hadde god deltagelse. På grunn av kaldt vær bør det vurderes om stevnet 
skal legges noe senere i sesongen hvis det blir bestemt at vi gjentar stevnet i sesongen 
2025/2026. 
 
Båstadløpet 2025 hadde liten deltagelse fra løpere fra andre klubber, noe kan nok 
begrunnes med at det var første del av vinterferien. 

Skøytetinget 2024  
Finn Lunde deltok fra klubben. Bjørn Fjeldstad for ØSK. 

Sportslig  
Hovedansvarlig trener har vært Finn Lunde, Per Thomas Huth har i år vært fast på onsdager i 
januar og februar 2025. Anders Krokeide har vært ansvarlig for skøyteskole og rekrutt 
treninger. Hege Andersen, Elisabeth Lien Fjeld har vært noe med som trenere i skøyte 
sesongen. Per Thomas Huth har også vært med som hjelpe trener på samlinger. 

Vi har de siste sesongene mistet flere av de eldste løpere i klubben samt skader noe som har 
vært årsak til færre løper som har deltatt i NC og Nasjonale løp. Det har også vært færre 
løpere blant de eldste som har hatt ønske om å satse rent på skøyter. Vi har noen yngre 
løpere som for kommende sesong er villige til å satse på skøyter med tanke på treninger i 
sommer. Skal gjennomføre møte med løpere og trenere for å lage trenings opplegg for 
sesongen 2025/2026. 

Det har allerede før sesongslutt 24/25 vær dialog med Aktiv, Geithus og Nesodden med 
tanke på felles treninger og samlinger i løpet av vår og høsten 2025. 

Det er utfordrende å få engasjert nye trenere med skøytefaglig erfaring, og vi er fortsatt 
avhengig av at de vi allerede har i klubben bidrar i sesongene som kommer. 

Styret Båstad Idrettslag Skøyter  
Finn Lunde  
Leder 
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Sportslig aktivitet 
 

Treningsgrupper 
 

Rekrutter 
Rekruttgruppa var før sesongstart liten og trening ble grunnet sen is ikke startet opp før i 
januar 25. Gjennom sesongen har vi fått 12 løpere innom gruppa, hvorav 9 var med fra 
forrige sesong og resten kom til i løpet av sesongen. 
Løperne har deltatt på skøyteskole og hatt en trening i uka så lenge det har vært is, i tillegg 
til serieløp. Deltagelse på andre løp har denne sesongen vært svært lav for rekruttene som 
gruppe. 
Trenere har vært Anders Krokeide med assistanse fra Finn Lunde ved behov. 

Aldersbestemt 
Gruppa for aldersbestemte løpere har denne sesongen bestått av bare 2 løpere, og disse har 
trent sammen med juniorene gjennom hele sesongen og delt trenere med dem. 

Junior 
Juniorgruppa har i stor grad holdt godt sammen gjennom hele sesongen. 
Gruppa har bestått av 7 løpere i alderen 13-19 år, gutter og jenter. Amalie Haugerud Teig 
har i all hovedsak trent i Oslo.  

Trenere har vært Finn Lunde og Hege Andersen med Per Thomas Huth som bidragsyter. 

Senior 
Seniorene i klubben har trent med juniorene da den eneste løperne i gruppa har vært  
Maiken Nerstad Gundersen. 

 
 

Treningssamlinger 
 
 
Skøytecamp 2024 
Klubben hadde med 3 løpere på skøytecampen under sommer isen 2024 i august. 

Vänersborg og Trollhättan i Sverige 
Klubben arrangerte to treningssamlinger i Sverige høsten 2024. 30.august til 1.september i 
Vänersborg og 13-15. september samme sted. Det var 6 løpere med til Vänersborg med 
overnatting på campinghytter. Samlingene ble satt i stand via Gøran Van der Poel i 
Trollhättan SK. Finn Lunde var med som trener. 
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Egne arrangement 
 

Skøyteskole 
Anders Krokeide har hatt ansvar for gjennomføring av skøyteskolen, med hjelp fra Kai Fjeld, 
Solveig Lintho, , Maria Ekhaugen, Elisabeth Lien Fjeld, Astrid Lien Fjeld og eldre aktive løpere 
i klubben vår. Skøyteskolen har vært vellykket, med 44 registrerte deltakere og i tillegg 
besøk fra barneidretten fra både Båstad og Skjønhaug noe som har gitt opp mot 60 barn på 
isen samtidig ved et par tilfeller. Til sammen ble det gjennomført 7 runder med skøyteskole, 
med premieutdeling på siste skøyteskolekveld mandag 24.februar hvor samtlige 44 
registrerte deltakere møtte opp og fikk stå på premiepallen. 

Serieløp  
Det har blitt avviklet 7 serieløp denne sesongen. Dessverre har den synkende deltakelsen fra 
forrige sesong fortsatt og vi har ikke vært flere enn 14 på et serieløp denne sesongen. Det er 
gledelig at vi har hatt flere debutanter på løpene våre i år og det bør nok gjøres ytterligere 
grep for å få de aller yngste til å fatte interesse for arrangementene våre – både ift 
påmeldingsmuligheter og aktivitetstilbud(flere distanser, andre dager++). 
28 løpere har totalt deltatt denne sesongen, og alle løp har vært annonsert via 
facebook/nettsider. 
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Villbåstingen og Paddehatten 
Villbåstingen ble arrangert 5.januar 2025. Det ble registrert 73 deltakere som til sammen 
gikk 2631 runder. 

Paddehatten gikk av stabelen 2.mars 2025, med 45 deltakere som til sammen gikk 1696 
runder. 

NM Sprint Junior 
Lørdag 18. og søndag 19.januar 2025 kom landets raskeste juniorløpere til Båstad for å 
kjempe om NM-titlene i sprint. 21 jenter og 18 gutter stilte til start, med Marius Sæther 
Nilsen som eneste lokale deltaker. 55 funksjonærer var i drift under kyndig ledelse av Kai 
Fjeld, og norgesmesterne ble Bendik Becker Pedersen fra Fana IL og Martine Solem fra 
Bjugn/Ørland SK. Det ble også satt banerekord på 1000m for menn ved Filip Møller Nordahl 
fra Sandefjord SK på 1.14,77. 

10 000 meter’n 
Lørdag 4.januar 2025 arrangerte vi for første gang «10 000 meter’n» i Båstad. Pådriver var 
Bjørn Fjeldstad, og han var en av 18 deltakere i denne første versjonen av løpet. Vinner ble 
Andreas Minge fra Båstad på tiden 16.44,41. Løpere fra Arendal, Oslo, Hamar og Geithus 
deltok og meldte om ønske om reprise kommende sesong da spesielt veteranmiljøet ønsker 
seg arrangementer som dette. 

Båstadløpet 2025 
Terminlistene for sesongen gjorde det vanskelig å finne en helg for dette løpet som ikke 
kolliderte med andre ting. I år ble det første helga i vinterferien – lørdag 15.februar - med 
LM helga før og Sandefjordløpet helga etter noe som ikke var helt ideelt. Når vi i tillegg har 
relativt få rekrutter i egen klubb ble det beskjeden deltakelse med 21 påmeldte løpere fra 
Båstad, Holmestrand, Geithus, Nesodden, Sør-Fron og Kongsvinger. 

KM-Østfold Skøytekrets 
For å gjøre noe mer ut av kretsmesterskapet enn bare å ha det som noe ekstra på et vanlig 
serieløp, kontaktet vi i høst Akershus og Oslo Skøytekrets med et forslag om å holde et 
samlet KM for begge kretsene. De var positive til dette, og det første felles 
kretsmesterskapet for ØSK og AOSK ble arrangert av Aktiv Skøyteklubb på Frogner stadion 
12. januar. 

Følgende løpere ble kåret til kretsmestere for Østfold sesongen 2024/25: 

Jenter 13 år: Malin Myhrer 
Jenter 15 år: Helle Leona Grønnevik 
Gutter 15 år: Oliver Østbye 
Gutter junior A: Marius Sæther Nilsen 
Herrer senior: Bjørn Fjeldstad 
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Konseptet med felles KM var såpass vellykket at vi sikter mot å gjennomføre dette også 
neste sesong. Da vil det bli arrangert i Båstad. 

Andres stevner/løp 
Klubben har hatt deltakere i andre klubbers skøytestevner gjennom hele sesongen. 
Rekrutter har vært invitert til enkelt løp som tradisjonelt har passet for disse, mens 
aldersbestemt og junior har vært på flere. Stevner med Båstaddeltakere: 
 
 

Dato Stevne 
17.08.2024 Sommerløpet - Vikingskipet 
29.09.2024 NC1-kortbane - Leangen 
12-13.10.2024 NC1 – Vår Energi Sørmarka 

Arena 
26-27.10.2024 NC2 – Vår Energi Sørmarka 

Arena 
16-17.11.2024 NC3 - Fosenhallen 
23-24.11.2024 Odalsskøyta - Vikingskipet 
30.11.2024 ASK-Cupen (KM ØSK) 
7-8.12.2024 NC4 - Vikingskipet 
15.12.2024 Maier-Løpet - Tønsberg 
28.12.2024 Spinno-Løpet - Geithus 
04.01.2025 Båstad 10 000m – Tøgstad 

Sparebank Is-Arena 
04-05.01.2025 Hamarlekene - Vikingskipet 
18-19.01.2025 NM junior Sprint – Trøgstad 

Sparebank Is-Arena 
25-26.01-2025 Vikingløpet - Tønsberg 
25-26.01.2025 NC6 – Arena Nordvest 
01.02.2025 Kongsberg-løpet - Kongsberg 
7-9.02.2025 LM – Arendal Kunstisbane 
15.02.2025 Båstadløpet – Trøgstad 

Sparebak Is-Arena 
15-16.02 NC7 Finale - Vikingskipet 
22-23.02.2025 Sandefjordløpet 
10-14.03 Special Olympics 
22-23-03.2025 Karlstad Nordiska 

 

 

 

 



 

10 
 

Classified: General Business

 

 

 

Nasjonale konkurranser 
 

LM-2025 – 7-9.februar 2025, Arendal Kunstisbane 

- Maiken Nerstad Gundersen - 6 Gull klasse Para 
- Øvrige deltagere fra Båstad IL Skøyter: 

J13: Malin Myhrer, Mathea Helen Krokeide  
J15: Helle Leona Grønnevik 
G15: Oliver Østbye 
G16: Adrian Andreas Grønnevik 
 

NorgesCup 
Vi har hatt 4 løpere som har deltatt på NC løp gjennom sesongen:  

- Maiken Nerstad Gundersen, 2.plass Kvinner senior 
- Amalie Haugerud Teig, 35.plass  Kvinner junior 
- Adrian Andreas Grønnevik, 29.plass Menn junior 
- Marius Sæther Nilsen 9.plass Menn junior  

 

NM-Junior-sprint – 18-19.januar 2025, Båstad 
- Marius Sæther Nilsen – 14.plass 

 

Internasjonale konkurranser 
Vi har i løpet av sesongen hatt Båstadløpere som har representert Norge i internasjonale 
konkurranser: 

Special Olympics, Torino Italia, 10-14.mars 2025 
Maiken Nerstad Gundersen representerte Norge i kortbane under arrangementet og tok gull 
på 500m, bronse på 500m og 4.plass på 1000m. 
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Øvrig aktivitet 
 

Arrangement, dugnad etc. 
 

Det ble arrangert avslutning for løperne i treningsgruppene rekrutt, aldersbestemt, junior og 
senior. Det ble en hyggelig samling på Trøgstad innbyggertorg, med pølser, is og 
loddtrekning. 

Framgangsprisen Båstad IL Skøyter: Oliver Østbye 
Innsatsprisen Båstad IL Skøyter: Adrian Andreas Grønnevik 
Bestemannsprisen Østfold Skøytekrets: Amalie Haugerud Teig 
Bestemannsprisen Parautøvere Østfold Skøytekrets: Maiken Nerstad Gundersen 

 

Indre Østfold Kommuns Idretssgalla 2024 – 24.januar 2025 
Også i år fikk en representant fra skøytegruppa oppmerksomhet under kommunens 
idrettsgalla: 

Idrettsprisen – Amalie Haugerud Teig mottok prisen for sin innsats på skøytebanen 
sesongen 23-24, og mottok et stipend på 20 000 kr. 
 

Dugnader, innsamlinger, lotterier mm. 
 

Klubben arrangerte også i 2024 dugnader og lotterier: 

- Vedlikehold av anlegget og klargjøring til sesong 
- Bygging av tunnel mellom arena og klubbhus  
- Div. vedlikehold på treningssenteret 
- Vaskedugnad av klubbhuset 
- Klipping av plen  
- Sliping av skøyter 
- Utleie skøyter 
- Kjøkkentjeneste ved skøyteskole, serieløp og arrangementer 
- Løpere/foresatte bidro med gaver til gavebord på VillBåstingen i januar og 

Paddehatten i mars 
- Vakter i juni ved festival, som besto av bla. rydding, kiosk, nedrig 
- Vakter på Rally Trøgstad 
- Frivillige hadde kiosken åpen flere dager i romjula og noen søndager etter jul 
- Loddsalg på sesongavslutningen 

Vi deltok også i borgertoget på 17.mai.  
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Utleie av klubbhus og bane 
Klubbhuset har vært noe utleid i forbindelse med enkeltarrangementer.  

Anlegget har gjennom vinteren vært besøkt av skoleklasser, SFO og andre i gamle Trøgstad 
kommune.  

Helgen 21-23.juni 2024 leide Hygg Bygg og Country hele anlegget til Rebel City Roots 
Festival.  

 

Medlemstall og klubbutvikling 
 
 

Medlemstall 
Medlemsoversikt pr. 11.03-2025 Båstad Idrettslag Skøyter 

 0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og eldre Totalt 

Kvinner 1 35 17 7 40 100 

Menn 0 29 15 2 44 90 

Totalt 1 64 32 9 84 190 
 

Årsregnskap - økonomi 
Revisors beretning og kontrollkomiteens beretning er vedlagt sammen med årsregnskapet. 

Viser til årsregnskap for 2024 med Noter.  

Styret - Finn Lunde Leder – Elin Sæther Nilsen kasserer 
 

 

 

 


